
 

 

 

 ÅRSBERETNING HUNDEUTVALGET 2024 

Generelt: 

Først vil jeg benytte anledningen til å takke alle som har stilt opp på dugnad for 

Hundeutvalget i 2024. 

Vi avholdt et møte i høst hvor vi sammenfattet dugnadsinnsatsen for 

Hundeutvalget. 

Hundegården: 

Det er utført et betydelig arbeide på rehabilitering av hundegården hos Bakken 

i Rørenhagan 1 i år. Nye/Utbedring av gjerder er utført, ny porter montert og 

rydding av kvist og felling av trær har blitt gjort. Stor takk til Bakken for bruk av 

området. 

Aversjonsdressur Hund/Sau: 

Det har blitt et meget bra år med tanke på antall hunder som har vært 

igjennom dresseringen. 

Det er dressert 151 hunder totalt, noe som er et meget bra resultat. 

Organiseringen og påmelding til dresseringen er ivaretatt av Ellen Nilsen som 

har holdt en fast hånd over dette. Takk til Ellen. 

Selve dressuren har i år som flere år tidligere blitt tatt godt vare på av våre 

fremragende dressører. Godt organisert, effektiv avvikling av hver ekvipasje og 

styrt med en fast hånd. En stor takk til dressørene. 

Dressørene i år har hvert: 

 Rolf Syvertsen 



 Per Agnar Grønlie 

 Bent Koksvik 

 Tor Brandt 

 Knut Erik Vinje 

Som skrivere har følgende deltatt: 

 Ellen Nilsen 

 Hilde Nøren 

 Henrik Syvertsen 

 Tore Jacobsen 

En bakgrunn for at vi nå jevnt og trutt øker antall hunder i dressuren er at vi  

har blitt mere kjent ute i distriktene og at vi beholder en «fornuftig» pris på 

våre treninger. En stor takk til hjelpeapparatet. 

Trening av hunder før jaktstart:                                                                                 

Det har som tidligere år hver anledning til å trene hunder i terrenget før 

jaktstart. Dette er foregått fra den 21. august og frem mot jaktstart. 

Terrenget har hvert flittig bruk. Organiseringen av dette har i år som tidligere 

blitt tatt hånd om av Tore Nyhlen. Takk til Tore for vel utført jobb. 

Dugnad: 

Dugnadstimene teller i år  275 timer med alle som har stilt opp. Her har 

arbeidet med sauegården, dugnaden med dresseringen og alle arbeidene med 

tilretteleggingen for dressuren utgjort et betydelige antall timer.  

Avslutningsvis vil jeg benytte anledningen til å takke alle som har stilt opp på 

dugnad for hundeutvalget i Vjff. 

Takk for fremragende samarbeide i 2024. 

 

        Tore Jacobsen 

Leder Hundeutvalget i Vjff 


